

Guangzhou United Family Hospital Membership Guidelines

United Family Healthcare (UFH) has developed an individual and corporate membership program that is designed to provide substantial benefits on healthcare to you and your family.

Membership Category

- **Individual membership:** Membership enrollment fee is 1,000 RMB for adults (over 12 years) and 600 RMB for children (up to 12 years) annually.
- **Lifetime membership:** For mothers who give birth at a United Family Healthcare hospital and their babies, enrollment is complimentary.
- **Corporate membership:** Enrollment is complimentary for corporate clients with a minimum of 10 employees. Please contact Guangzhou United Family Hospital marketing department for application.

Membership Benefits

- Membership can be used at any United Family network facility in China. The discount is based on local facilities' discount policy.
- 20% discount on healthcare services and 10% discount on dental services.

Membership Regulations

- Membership discounts apply to the following terms and conditions:
 - Only to cash / credit / debit card payment at the time of service
 - Only to non-covered items after direct billing is applied (deductible & co-payment must be paid in full at the time of service)
- The following items are **excluded** from the discount:
 - Vaccinations
 - Orthodontics
 - Seasonal promotions
 - OTC (over the counter medication)
 - Laser skin treatments
 - Glasses frames and contact lenses
 - Indirect services and consumables from United Family network facilities
 - Special packages (including but not limit to birthing, prenatal and health check-up packages, etc.)
 - Copying fees for providing requested copies of medical records and diagnostic images.
 - Other restrictions also may apply
- The Membership is effective at the time of application. Can NOT be applied to any outstanding balance before the effective date of the Individual Membership
- Can NOT be applied with other discounts

More Information

For more information about UFH, please visit our website www.ufh.com.cn.

To join UFH corporate membership program, please contact our Marketing Department, email address: gzumarketing@ufh.com.cn

Issue date: 20180808

Guangzhou United Family Hospital

广州和睦家医院

No. 28 Fangyuan Road, Haizhu District,
Guangzhou, China

广州市海珠区芳园路28号

24-hour Emergency Hotline

24 小时急诊热线: +86(20)3610 2333

United Family Guangzhou Clinic

和睦家广州诊所

1F Annex, PICC Building, 301 Guangzhou Ave,
Yuexiu District, Guangzhou

广州市越秀区广州大道中301号人保大厦附楼首层



Follow Us on WeChat

微信关注我们

www.ufh.com.cn

广州和睦家医院会员制

和睦家医疗已在旗下所有直属医疗机构设立了个人会员及团体会员项目，旨在为和睦家会员提供全面的医疗保健及丰富增值服务。。以下是会员制具体信息：

会员类型

- **个人会员：**成人（12 周岁以上）会员年费为人民币 1000 元，儿童（12 周岁以下）会员年费为人民币 600 元。
- **终身会员：**在和睦家医院出生的孩子及其母亲可免费入会，并终生享受和睦家个人会员福利。
- **团体会员：**10 人及以上的公司可申请免费入会，请与广州和睦家医院市场部联络进行申请。

会员福利

- 会员福利可在中国境内任何一家和睦家医院或诊所使用，优惠额度以当地和睦家医疗机构为准。
- 以现金/刷卡支付口腔科费用可获得 10%折扣，其他医疗服务 20%折扣。
- 享受与保险公司的直接结算服务时，只在受保范围以外的医疗服务项目上享受折扣，绝对免赔额及自付额需全款付清。

会员规定

- 缴纳会员费用后会员资格立即生效，此前的任何未付款项均不能享受会员折扣。
- 个人会员优惠不可与其他形式的优惠叠加使用。
- 以下项目**不适用于**会员折扣
 - 疫苗
 - 非处方药
 - 牙齿矫正
 - 季节性促销
 - 美容科治疗
 - 眼镜框及隐形眼镜
 - 特殊套餐（包括但不限于生产，产前检查以及健康检查套餐）
 - 非和睦家医疗直接提供的医疗服务及其它消费
 - 提供所要求的病历和诊断影像的拷贝费用
 - 其他

更多信息

欲了解有关和睦家医疗更多信息，敬请登陆和睦家官网 www.ufh.com.cn

申请加入和睦家团体会员，请与广州和睦家市场部联系。邮箱地址：gzumarketing@ufh.com.cn

发布日期：20180808

